
 
 

Beleid bestuur 2019. 

 
 

Ons beleid van 2019  zal weinig veranderen met die van  de vorige jaren. Het 

informeren van aspirant fretten baasjes is een belangrijk doel. Wij als bestuur krijgen 

dagelijks mails met vragen en die blijven we geduldig beantwoorden. 

 

Daarnaast is de opvang van fretten nog steeds heel belangrijk.  We zijn de grootste 

en best georganiseerde frettenopvang van Nederland met een ruime capaciteit  om 

fretten op te vangen. Dit is heel erg hard nodig want te veel andere frettenopvangen 

bestaan alleen nog op papier en vangen nog maar incidenteel  op of verwijzen naar 

ons. Wij blijven onze verantwoordelijkheid nemen en alle fretten die gevonden zijn 

nemen we op  en bieden we een plek of we zoeken een plekje.  

 

In 2019 zal ook ons verenigingsblad ten goede veranderen. We zijn in overleg om 

hem geheel in kleur te laten afdrukken. Voorwaarde is wel dat deze niet meer mag 

gaan kosten.  

 

Genoeg plannen maar dit kunnen we als bestuur van 3 personen niet alleen. Er moet 

versterking komen. 
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Voorzitter 


